

# ENERG-V

100 capsules, Herbal combination, Stock No. 859-7

**Coeliac alert:** This product contains gluten.

**E**NERG-V is a popular herbal supplement for one of the most widely spread complaints in the civilized world, lack of energy or fatigue. It is also considered a type of “spring tonic” which improves stamina and vitality by cleansing the body of metabolic by-products.

### *Did you know?*

Persistent fatigue or lack energy, which is not caused by underlying illness, is usually the result of poor dietary lifestyle and habits, especially the combination of a high-fat and high-refined-carbohydrate diet and emotional stress. Alcohol, caffeine, drugs, tobacco, stresses, and incorrect eating habits are all energy robbers.

### *NSP Advantage*

100 capsules. Herbal combination.

*Ingredients:* 450 mg combination of the finest bee pollen, *Ginkgo biloba* leaves, kelp (*Phaeophyta div.*) plant, licorice (*Glycyrrhiza glabra*) root, Siberian ginseng (*Eleutherococcus senticosus*) yellow dock (*Rumex crispus*) root, barley grass (*Hordeum vulgare L.*) herb, rosehips (*Rosa canina*) fruit, schizandra (*Schisandra chinensis*) fruit, capsicum (*Capsicum annuum*) fruit, dicalcium phosphate, silicon dioxide.

*Recommendation:* Take two capsules with a meal twice daily.

**CAUTION:** Allergy sufferers beware of bee pollen.

## Features & Benefits

- Ginkgo biloba has been used to stimulate circulation to promote healing.
- Licorice root has enjoyed traditional use for its ability to improve digestion.
- Siberian ginseng is an adaptogenic herb and may help reduce nervous tension and stress.
- The various herbs in this combination have been used traditionally for a variety of reasons, including the treatment of anemia, depression, fatigue, liver problems, poor memory, sexual dysfunction, and prolonged illness.

# ENERG-V

100 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 859-7

**Alerte à la coelialgie:** Ce produit contient du gluten.

**E**NERG-V est un supplément d'herbes populaires pour les malaises les plus répandus du monde civilisé, soit le manque d'énergie ou la fatigue. On le considère aussi comme un genre de "tonique printanier" qui améliore l'endurance et la vitalité en débarrassant le corps des sous-produits métaboliques.

## *Saviez-vous que?*

Une fatigue continue ou un manque d'énergie, qui n'est pas causé par une maladie latente, est habituellement le résultat d'un stress émotionnel démesuré et de mauvaises habitudes alimentaires, tout particulièrement un régime riche en gras et en glucides raffinés.

L'alcool, la caféine, les drogues, le tabac, le stress et de mauvaises habitudes alimentaires dérobent l'énergie.

## *Avantages NSP*

100 capsules. Combinaison d'herbes.

*Ingrédients:* Pollen d'abeilles, feuilles de Ginkgo biloba, varech (*Phaeophyta div.*), racine de réglisse (*Glycyrrhiza glabra*), ginseng sibérien (*Eleutherococcus senticosus*), racine de pabelle (*Rumex crispus*), herbe d'orge (*Hordeum vulgare L.*), fruit de l'églantier (*Rosa canina*), fruit du schizandre (*Schisandra chinensis*), fruit du capsicum (*Capsicum annuum*), phosphate dicalcique, dioxyde de silice.

*Mode d'emploi:* Prendre deux capsules au repas deux fois par jour.

**AVERTISSEMENT:** Attention au pollen d'abeilles si vous souffrez d'allergies.

## Caractéristiques et Bienfaits

- Le ginkgo biloba a été utilisé pour stimuler la circulation, ce qui favorise la guérison.
- La réglisse a été utilisée traditionnellement pour sa capacité à améliorer la digestion.
- Le ginseng sibérien est une herbe adaptogène et peut aider à soulager la tension nerveuse et le stress.
- Les herbes de cette combinaison ont été utilisées traditionnellement pour diverses raisons, y compris anémie, dépression, fatigue, troubles du foie, mémoire défaillante, dysfonction sexuelle et maladie prolongée.